
 

 
 
 

 
 

 

Program:   

1. Přivítání, organizační záležitosti jednání, program (Oliva)  

2. Vystoupení případných hostů  

3. Kontrola plnění usnesení pléna KS MAS SK ze 4.1.2019 (Tvrdík)  

4. Zpráva z jednání volebního výboru NS MAS 12.3. v Pardubicích (rychlé info zasláno NS MAS), popř. 

výsledky hlasování per rollam Kontrolní komise NS MAS ČR, budou-li známy (Oliva)  

5. Info z jednání vyjednávacích týmů NS MAS 3.4. v Praze (Pošíková)  

6. Aktivity NS MAS v r. 2019 – LEADERFest, URBIS, NK Venkov, VH NS … pozvání k účasti  

7. Informace o společných akcí s CSV – květen, srpen (zástupce CSV SK, MAS Sedlčansko, MAS 

Rakovnicko)  

8. Zpětná vazba ze závěrečné Konference MAS o Chytrém venkovu v D. Břežanech (Oliva, Hlavatý, 

Růžička)  

9. Info o dočerpání dotace pro MAS a KS MAS od Středočeského kraje na r. 2018 (Hlavatý), upřesnění 

námětů na využití dotace pro MAS a KS MAS od SK na r. 2019 + projednání žádosti o dotaci v ZK 

(plénum MAS, výbor KS)  

10. Info o zájmu založit nové MAS v SK (Hlavatý)  

11. Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER, OP TP I a příprava II (Zemanová)  

12. Blok krajských platforem CLLD (Tvrdík a garanti platforem):  

- PRV - info z jednání 1.3. na RO ZIF a plánovaná setkání v r. 2019 (M. Ripplová)  

- OPZ - plánovaná setkání v r. 2019 (M. Dvořáková)  

- IROP - info z jednání 18.3. v Říčanech a plánovaná setkání v r. 2019 (M. Neužilová, P. Šantorová)  

- OPŽP - plánované setkání 12.4. na AOPK a další v r. 2019 (E. Neubergová)  

13. Různé - vystoupení partnerů KS MAS, pozvání na akce pořádaní jednotlivými MAS v SK nabídky ke 

spolupráci s KS apod. 

 

Jednání oznámeno řádně pozvánkou. 

Jednání zahájeno v 10:10 hodin. Přítomno 19 MAS - viz prezenční listina.  
 

 

 

 

pátek 5.4.2019, 10:00 – 13:00 hodin 

Místo NIDV, Senovážné náměstí 872/25, Praha 1 

Termín 

Zápis z   

jednání Pléna KS MAS Středočeského kraje 
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NEJDŮLEŽITĚJŠÍ TERMÍNY: 

9.4.2019 – VÝBOR NS MAS – NA NIDV 

23.4.2019 – konference cestovního ruchu (MAS Vyhlídky) 

23.-24.4.2019 – CIRI HK (Centrum investic, rozvoje a inovací Hradeckého kraje (Milan Oliva pořádají 

s PS Chytrý venkov) 

2.-3.5.2019 – CSV – SPOLUPRÁCE STŘEDOČESKÝCH A MORAVSKÝCH MAS, MAS Jihozápad 

9.+10.5.2019 - CSV + MAS SEDLČANSKO - seminář pro evaluaci Středočeských MAS 

22.-24.5.2019  - LEADERFEST v Žatci 

15.+16.8.2019 - CSV + MAS RAKOVNICKO - tradiční letní výjezdní zasedání KS MAS 

1.- 3.10.2019 - Národní konference VENKOV 

– 11.-12.11.2019 - VH NS MAS, Hradec nad Moravicí 

 

PLATFORMY JEDNOTLIVÝCH OP: 

OPŽP - 12.4.2019 na AOPK 

OPZ - v případě potřeby řešena problematika OPZ 9.-10.5.2019 na semináři pro evaluaci 

 

Další jednání KS MAS: 

7.6. 2019 - MAS VYHLÍDKY - místo bude upřesněno 

6. 9. 2019 - zatím není stanoveno kde ? 

8. 11. 2019 - zatím není stanoveno kde ? 

popř. 6. 12. 2019  - zatím není stanoveno kde ? 
 

Pozvánky na akce MAS posílat Jindrovi Hlavatému a on bude dávat akce na web KS MAS + do 

kalendáře a na facebook!! 
 

 

SHRNUTÍ NEJDŮLEŽITĚJŠÍCH INFORMACÍ Z KS MAS DNE 5.4.2019: 

- odesláno emailem všem MAS dne 8.4.2019 

 

Průběh jednání: 
1. Organizační záležitosti jednání, přivítání 
Přivítání Milan Oliva. 

 

2. Vystoupení hostů 
Hosté se KS neúčastnili. 

 

3. Kontrola plnění usnesení pléna KS MAS SK ze 4.1.2019 
Radek Tvrdík: 

ÚKOL  

Nabídka BÁRA 

ROUŠAROVÁ 

ÚVODNÍ ŠKOLENÍ NA CSSF -  

místo nabízí Bára R. p. Ryšavým proběhne domluva a 

sehnání místa 

 

splněno 

MILAN OLIVA CSV - tabulka schválených aktivit pro rok 2019 
ÚKOL:  Je to schváleno? Zjistí Milan a finální verze bude 

 
Splněno. 
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poslána zainteresovaným MAS. 

Zástupci 

platforem 

nastavit termíny platforem IROP, OPZ + PRV/OPŽP - do 

konce ledna 2019 - pošlou koordinátoři platforem 

termíny jednotlivých platforem, abychom měli do 

června 2019 rozpis daný 

IROP - 18.3.2019, 10.6.2019 

OPŽP - 4.2.2019 

 

Běží a je plněno průběžně, Viz 

kap. 12 

MILAN OLIVA MILAN ZJISTÍ, jak bude problematickou MAS řešit NS 

MAS: 

- MAS KLADENSKO A PRAHA ZÁPAD - NEPLNÍ 

POVINNOSTI DLE STANDARDIZACI 

- MAS mají být transparentní a tato MAS nemá nic na 

webu, co je za orgány, na webu výzvy nevyhlašují 

 

Začali vyhlašovat výzvy + 

pomáhá jim Přemek Růžička 

 

MMR se s MAS případně domluví 

samo 

ÚKOL VŠICHNI 

 

Náměty na využití krajské dotace v roce 2019: 

- využít finance stejně jako v roce 2018 

- nebo pokud má někdo jiný návrh, tak nutno přednést 

návrh/ poklad k valné hromadě a zaslat Výboru KS MAS 

co nejdříve (bylo by dobré dělat toto, za jaké peníze, 

atd. - reálný základ a popis) 

 

Řešeno na VH: 

- program od p. Ryšavého 

- stejné využití jako v roce 

2018 

 

MILAN OLIVA do VH zpracovat přehled, co se bude dělat za vzdělávání 

 

Splněno 

Vzdělávání s CSV + Markéta 

Pošíková na NS MAS plánuje 

vzdělávání pro MAS 

RŮŽIČKA/ 

OLIVA 

ÚKOL VŠEM MAS: 

- jaká témata bychom mohli mít přes SIC - bude zaslán 

MAS dotazník 

- zrealizovat a zjistit info do 8.2.2019, tj. do VH KS MAS 

- v čem se vzdělat v MAS tak, abychom mohli mít 

přidanou hodnotu pro území MAS  

 

Splněno nebylo – necháme na 

Přemkovi Růžičkovi, zda bude 

něco za SIC chtít 

 
Z projektu SK v OPZ – možná dotace , cca  250tis. Kč na vzdělávání zástupců samospráv v území MAS ve 
Středočes. kraji. Realizovat by se mělo  cca již v 1., ale reálně až ve  2.pololetí roku 2019 až do konce  
roku 2020 
Milan toto s krajem“ hlídá“ a řeší zahájení  projektu v aktivitách pro KS MAS SK. 

 
 
ÚKOL: 

Radek Hanačík - Karlštejnsko 

- poptá tiskoviny, abychom o MAS informovali veřejnost – do příštího zasedání KS MAS zjistí!! 
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4. Zpráva z jednání volebního výboru NS MAS 12.3. v Pardubicích (rychlé info 

zasláno NS MAS), popř. výsledky hlasování per rollam Kontrolní komise NS 

MAS ČR, budou-li známy 
Milan Oliva - rychlé info z Výboru NS MAS  

- proběhly volby předsedy a místopředsedů – tajná volba (ze 4 kandidátů místopředsedů se volili 

3) – výsledek: předseda Krist + místopředsedové Kuthanová, Florián a Hartych 

 

Každá MAS měla možnost hlasovat o kontrolní komisi NS MAS. Výsledky budou známy na dalším 

Výboru NS MAS. Za naši KS nominována Jarka Sajfrtová. 

 

 

5. Info z jednání vyjednávacích týmů NS MAS 3.4. v Praze 
MARKÉTA POŠÍKOVÁ: 

Vyjednavači dalšího období se sešli 3.4.2019. Vyjednává se se všemi OP: 

IROP – základní kostra nastavena, z IN zůstanou jen ITI a CLLD, RSK budou nově rozhodovat o RAP 

(něco podobného co byly dřív ROPy) 

OPZ – složité, stávající úředníci jsou pro CLLD, ale zatím probíhá vyjednávání (bude otázka, zda MAS 

v OPZ zůstanou – mají méně peněz na další období a bude to boj!!) 

PRV – 5% pro CLLD, vyjednávání se řeší na pozici spolupráce a partnerství – nastavení pro podporu 

venkova se vyjednává  

OPVVV – MAP bude pokračovat, podpora šablon se řeší 

OPŽP – počítá se s klíčovými projekty, zde se s MAS počítá ve velkém a pějí na nás chválu 

OPPIK – vyjednává se naše pozice, zatím navržena obdoba šablon 

Režie MAS – vyjednává se podpora z OPTP 

 

Karlštejnsko – apelovat ve vyjednávání na zjednodušení administrativy 

 

Strategie MAS:  

- dvoufázové, jednodušší, kratší, zaměřené na problémy, analýza se zúží 

- strategie na základě projednání v PS v území – podloženo v území na komunit. jednáních 

- pokyny k jednotlivým OP budou v roce 2021 – vytvoříme programové rámce 

- programové rámce schvalovány jednotlivě = budoucí výzvy 

- pokud bude schválen progr. rámec např. IROP, tak už můžeme vyhlašovat výzvy, budeme mít 

režie apod. (nebudeme muset čekat na schválení všech OP) 

 

- náš úkol – plnění priorit EU a respektovat nastavení OP 

- co chceme udělat jiného v území MAS – musíme najít jiné (národní, krajské) zdroje 

 

1. část strategie jednodušší – tvorba v roce 2020 

2. část strategie = strategické/ programové rámce – tvorba v roce 2021 

 

MPIN + standardizace: 

- 2. pol. 2019 – inovace MPIN, platnost od r. 2020 – na toto bude navazovat nová 

standardizace!! 

- minimálně bude řešeno potvrzení území MAS 
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- klidně začít pracovat už nyní na potvrzení území – tam, kde cítíme nějaký problém v obci, tak 

pracovat na tomto už nyní…. 

 

„DOBA JE TURBULENTNÍ“  � 

l.p. 2019 Markéta Pošíková 

 
 

6. Přehled  aktivit NS MAS v r. 2019 – LEADERFest, URBIS, NK Venkov, VH NS 

… pozvání k účasti 
MILAN OLIVA: 

Urbis Brno - 5.-6.6.2019, prezentace konceptu Chytrý venkov 

Leaderfest - 22.-24. 5. 2019 v Žatci 

Národní konference VENKOV – 1.-3.10.2019  

VH NS MAS – 11.-12.11.2019 Hradec nad Moravicí 

 

ÚKOL PROMYSLET ZA MAS STŘEDOČESKÉHO KRAJE: 

Má někdo chuť z KS MAS Stř. kraje zorganizovat nějakou konferenci (např. LEADERFEST či VH NS 

MAS) v roce 2020?? 

 

 

7. Informace o společných akcí s CSV – květen, srpen (zástupce CSV SK, MAS 

Sedlčansko, MAS Rakovnicko)  
MAS SEDLČANSKO - TERMÍN: 9.-10.5.2019 

TÉMA:  evaluace (řešeno s Markétou Dvořákovou + Jarda Huk),  

chytrý venkov (Milan Oliva + Přemek Růžička),  

program LAGS.cz (p. Ryšavý) 

- bude rozeslána pozvánka 

- možné ubytování 

- pro zájemce prohlídka Sedlčanska, resp. u Orlické přehrady  

- Myškův mlýn na Sedlčansku 

 

MAS RAKOVNICKO - TERMÍN: 15.-16.8.2019 

Proběhne na statku v Břežanech – nejzápadnější část Rakovnicka 

Cestou ve čtvrtek bychom se sešli v Jesenici – představení naučné stezky Jesenice + poté přejedeme na 

statek Břežany 

Bude muset být spoluúčast MAS. 

TÉMA – budeme po evaluaci se bude řešit článek 20 z PRV 

 

2.-3.5.2019 – CSV – SPOLUPRÁCE STŘEDOČESKÝCH A MORAVSKÝCH MAS 

- organizátor MAS Jihozápad pošle pozvánku po schválení od CSV 

 

23.4.2019 – konference cestovního ruchu (MAS Vyhlídky) 

- zaměřeno na témata CR, jak poskytovat balíčky CR apod. 

- představení projektu Vltava 1 

- pozvánka přijde emailem 
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23.-24.4.2019 – Hradecké inovační centrum (CIRI HK, Milan Oliva pořádají s PS Chytrý venkov) 

 

Pozvánky na akce MAS posílat Jindrovi Hlavatému a on bude dávat akce na web KS MAS + do 

kalendáře a na facebook!! 

 

 

8. Zpětná vazba ze závěrečné Konference MAS o Chytrém venkovu v Dolních 

Břežanech  
PŘEMEK RŮŽIČKA: 

- ohlasy – jedni z mála partnerů MASky, které mají chuť v tomto něco dělat 

- MAS zájem o toto téma mají a mají chuť v tomto jednat 

- pokud MAS budou chtít kontakty na zajímavé lidi + zajímavá témata SMART – oslovit Lucii 

Nenckovou a Přemka Růžičku 

 
Vyjednání OP na obd. 21+ 

- všude příležitost pro chytrý venkov a všude téma SMART vyjednáváno!! 
- Chytrý venkov – další období zaměřeno na chytřejší a zelenější Evropu 

 
REŽIE MAS – doporučení Luďa - zařadil účast na seminářích do  4.2. a prošlo to 
Čestné prohlášení – informace SMART se využívají pro realizaci strategie 
 
Pavel Černý: 

- finanční zdroje – lokální distribuční síť připravují na území MAS 
- ČEZ, INNOGY – mají svá rozvojová odd., když se jim představí nějaký chytrý projekt s vazbou na 

energetiku, tak váš projekt podpoří!! 
- soukromý kapitál je – pokud jim odprezentujeme naše hezké projekty, tak peníze budou!! 

 

 
9. Info o dočerpání dotace pro MAS a KS MAS od Středočeského kraje na r. 

2018 (Hlavatý), upřesnění námětů na využití dotace pro MAS a KS MAS od 

SK na r. 2019 + projednání žádosti o dotaci v ZK (plénum MAS, výbor KS)  
JINDRA HLAVATÝ: 

- vyúčtování řešeno a bude předáno do konce června  2019 
- bude předáno hromadně 
- vyúčtování: 

o dotace od Středočeského kraje: 1.500.000,- Kč 
o spoluúčast MAS 166.650,- Kč 
o MAS rozděleno celkem:  1.111.100,- Kč 
o náklady na SMART venkov, provoz KS MAS, platformy 555.623,- Kč 
o celkové náklady 1.666.723,- Kč  
o (nicméně jednotlivé MASky vyúčtovaly projekty v součtu celkem za 1.421.288,- Kč) 

 
Dotace od Středočeského kraje pro KS MAS na rok 2019: 

- spoluúčast nebude posílána tam a zpět 
- prokážeme, že jsme spoluúčast zaplatili 
- bude dále řešeno v květnu na akci CSV a MAS Sedlčansko 9.+.10.5.2019 
- předpoklad zaplacení z této dotace pro MAS, které budou mít zájem program LAGS.cz 
- p. Ryšavý přijede v květnu na dvoudenní seminář k evaluaci, tj. ideální příležitost si vyzkoušet 

program lags.cz a říci, zda to budeme chtít… 



 

Stránka | 7 

 

 
10. Info o zájmu založit nové MAS v SK 
JINDRA HLAVATÝ: 
Jindra Hlavatý má zájemce o založení nových MAS a jedná s nimi osobně za KS MAS. Doporučení 
nejdříve pro všechny - připojit se ke stávajícím MAS v okolí… 
 
Mníšek pod Brdy – zájem o založení nové MAS 
Zdice – info jim byla dána – poptat se sousedů 

- Karlštejnsko – o připojení Zdic budou jednat  
- Jindra Hlavatý tam jede na konci příštího týdne 

 
 
11. Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER, OP TP I a příprava II 
Bohunka Zemanová: 

OPTP I. ukončena papírově, oficiálně neukončeno 

OPTP II. – koncipováno směrem ke koordinátorům OP, podpora stávajícího obd. 

 

 

12.  Blok CLLD  – informace z platformy (garanti platforem):  
a) PRV  

Další zasedání platformy PRV:  

- PRV - info z jednání 1.3. na RO ZIF a plánované setkání 31.5.2019 (pokud bude poptávka) 
 

b) OPŽP  

Další zasedání: 

- OPŽP - plánované setkání 12.4. na AOPK  
 
 

c) OPZ  

Další zasedání:  

- OPZ – sdělí další termín M. Dvořáková po domluvě s paní Melechovskou z kraje, případně možno řešit 

OPZ na setkání 9.-10.5.2019 
 

d) IROP  

Další zasedání: 

- IROP - info z jednání 18.3. v Říčanech a plánované setkání na  10.6.2019, zájem o účast zástupkyně ŘV 

IROP L. Kriegischové, přes kancelář NS MAS požádá M. Oliva 

 

 

13.  Různé - vystoupení partnerů KS MAS, pozvání na akce pořádaní 

jednotlivými MAS v SK nabídky ke spolupráci s KS apod. 
 

MARKÉTA POŠÍKOVÁ: 

VZDĚLÁVÁNÍ K CHYTRÉ BUDOUCNOSTI – BROŽURA 

- vydána NS MAS, rozdána mezi přítomné MAS 
 

ŠABLONY PRO NNO  

- výzva na MŠMT běží 

- sekce šablon (min. 50% z celkového projektu) a sekce paušálu 
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- velmi podobné šablonám pro školy – pro NNO které pracují s dětmi 

- možnost podpořit naše NNO v území  

- projekt se dá dohromady pod KS MAS = žadatel 

- jednotlivé NNO z území MAS, které dělají práci s dětmi – partner s fin. plněním 

- funkce jednotlivých MAS Stř.kraje – oslovit své NNO v území 

- povinnost 2 roky mít historii, pravidelná práce s dětmi a mládeží 

- DPP pro projektového manažera 

- DPP pro MAS, které chtějí pomoci v území svým NNO 

- podání - 15.10.2019 za KS MAS!! 

- po prázdninách bude napsán projekt 

- pokud bude velký zájem a přetlak 

- výzva je na rozvoj lidí, kteří pracují s dětmi prostř. neformálního vzdělávání 

- ne SPORT a soc. služby!! 

- když budeme mít organizaci, které do projektu budou chtít jít – předložit vybrané NNO z MAS 

Jindrovi Hlavatému 

- pro zaměstnance a pro dobrovolníky na „ochytřování“ + se tam dá zaplatit klub (modelářský 

kroužek apod.) 

- NNO podá scan statutu aj., bude řešeno po zkušenostech prvních žadatelů 

- šablona, co se bude chtít po NNO – Markéta zpracuje a pošle všem MAS 

- hasiči jdou – ti kteří dělají dlouhodobou práci s mládeží 

- skauti, myslivci, pionýři apod. jdou střešními organizacemi – MARKÉTA POŠLE indikativní 

seznam, které organizace půjdou střechou 

- pozor na to, co mají NNO ve stanovách – pokud něco dělají za sociální práci, tak nesmí do 

projektu 

- nikdo nedá do projektu peníze, dokud MŠMT pošle finance na účet 

- Kontaktujte zájemce s Jindrou Hlavatým, kontakt v prezentaci. 

 

RADEK TVRDÍK - Zpráva z NSK: 

- byla představena koncepce rozdělení ČR na oblasti - debata o metropolitních oblastech a o 

regionálních centrech - některá města se snaží ještě upravit a doplnit 

- ostatní vše venkovské oblasti pod CLLD, otázkou je míra podpory dle kategorie regionu NUTS II 

- Střední Čechy spadnou mezi bohatší regiony (nižší míra podpory), přitom „středočeské pohraničí“ je 

na tom stejně jako třeba Vysočina, zřejmě budeme muset prosadit financování těchto oblastí 

z národních zdrojů. 

 

Zpráva z KÚ 

- připravují se krajské dotační tituly na vypracování projektových (technických) 

dokumentací pro potřeby evropských dotací 

- dále by pro samosprávy měly být dostupné bezúročné půjčky na realizaci 

(předfinancování) dotačních projektů 

- bude vyhlášen program na podporu Turistických informačních center pro rok 2019 

- program na podporu destinačních managementů ve Středočeském kraji - bude pro 

certifikované i necertifikované a nejspíše na dvě částky (základ + výkonnostní prémie 

Situace s destinačními oblastmi je nepřehledná, tradiční byly decimovány, neexistuje zatím náhrada, 

certifikována pouze Toulava a Kraj Blanických rytířů, Brdy pod kuratelou KÚ, Posázaví bojuje, zdola 
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vzniká Kutnohorsko a Kolínsko, Mladá Boleslav jedná s Českým rájem, něco se formuje na střední Jizeře 

a snad také Rakovnicko vzniká zdola.   

 

 

 
 

 

Jednání ukončeno ve 13:00 hodin. 
 

Zapsala: Jana Filinová  

 

 


